
• Oppositiepartij BOB vindt dat langer wachten niet verantwoord is 

'Viaduct over A 15 nli renoveren' 
Nu het doortrekken van de A 15 
op de lange baan is gescho
ven, bestaat de vrees dat ook 
de werkzaamheden aan de 
Griftdijk en het viaduct over de 
A 15 vertraging oplopen. 

Stephen Friedrichs 

Oosterhout 

Het behouden van het huidige via
duct bij Oosterhout zou op termijn 
voor een verkeersinfarct op de ver
bindingsweg tussen Nijmegen en 
Elst kunnen zorgen, zo becijferden 
onderzoekers al in 2018. Waar toen 
per etmaal 15.000 motorvoertuigen 
over het viaduct reden, is de ver
wachting dat het er in 2030 26.000 

zijn. En dat zou weer resulteren in 
ellenlange files. 

Reden om het viaduct dus te ver
zwaren én te verbreden. Op die ma
nier kan de doorstroom van verkeer 
- ook van en naar de Als - sneller 
verlopen. Onder de noemer 
Knoop38 ( als verwijzing naar afslag 
38 van de Als) is een plan opgesteld 
om het viaduct volledig op te knap
pen en daarbij ook de Griftdijk, tot 
aan de rotonde bij Oosterhout, op
nieuw te asfalteren. 

Ook moet het viaduct vrijlig
gende fietspaden krijgen. Dat zou 
de verkeersveiligheid van de fiets
paden, waar ook veel scholieren ge
bruik van maken, namelijk vergro
ten. Al met al een ambitieus project, 
dat een kleine 25 miljoen euro moet 

kosten en qua planning is gekop
peld aan andere werkzaamheden in 
de regio. 

Die lopen nu echter jaren vertra
ging op. Het doortrekken van de 
A15 richting Achterhoek is op de 
lange baan geschoven. Daarnaast 
bestaat onzekerheid over de komst 
van de railterminal bij Reeth. 

Bij een gat in het 
wegdek wordt er met 
een emmertje nieuw 
asfalt ingegoten 
- Dia Vennis, BOB 

Deze ontwikkelingen kunnen 
consequenties hebben voor 
Knoop38, stelt het Overbetuwse 
raadslid Dia Vennis (BOB). Ze heeft 
inmiddels schriftelijke vragen ge
steld aan het college van Overbe
tuwe. 

,,Het viaduct is écht aan vervan
ging toe", zegt Vennis. ,,Als nu een 
gatinhetwegdekontstaat, wordt er 
met een emmertje nieuw asfalt in
gegoten. Dat is geen houdbare op
lossing." 

Vennis zegt te snappen dat de 
'werkzaamheden in principe ge
bundeld worden'. ,,Het is logisch 
om een viaduct over de Als aan te 
pakken op het moment dat je die
zelfde snelweg ook doortrekt. Maar 
als dat nog jaren gaat duren, moet je 

je afvragen of je de projecten tóch 
niet los van elkaar trekt." 

Het geplande werk aan het via
duct, dat precies op de grens van 
Overbetuwe en Nijmegen ligt, en 
de Griftdijk is in eerste instantie 
een gemeentelijke aangelegenheid, 
benadrukt een woordvoerder van 
de provincie Gelderland. 

,,Wij betalen mee, maar de uit
eindelijke planning ligt bij de ge
meente." 

Een woordvoerder van de ge
meente Overbetuwe laat op haar 
beurt weten nu nog geen inhoude
lijk antwoord te kunnen geven, nu 
er schriftelijke vragen zijn gesteld 
door BOB. ,,Het is gebruikelijk om 
eerst hen in te lichten. Dat gebeurt 
uiterlijk eind oktober." 


